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To: @minvws.nl];[IEEIEEEDIN @ minvws.nl]
From: )

Sent: Fri 3/26/2021 3:50:05 PM

Subject: RE: informeren bij politiek gevoelige aanvragen exportvergunningen

Received: Fri 3/26/2021 3:50:06 PM

We hebben hier intensief contact over gehad met de Commissie.

Vanochtend vroeg is er contact geweest met de EC. Toen hebben we aangegeven dat het lastig wordt voor ons om de zending
langer tegen te houden omdat de verordening hier geen basis voor biedt. De EC begreep dit.

Eind van de ochtend heeft de EC gemaild richting IG] en aangegeven dat het aan de Nederlandse Autoriteit is om dit signaal op

te volgen en de knoop hier over door te hakken.

De EC heeft aangegeven dat het de verantwoordelijkheid is aan de douane autoriteiten om te checken of er voldoende informatie

en bewijs is over de herkomst van het product om hier een besluit op te nemen.

IG) heeft hierop de EC geinformeerd dat we richting de douane aangeven dat wij op grond van de verordening geen reden zien om

de goederen nog langer vast te houden.

I1GJ heeft cok de douane bericht dat wij op grond van de verordening geen reden zien om de goederen nog langer vast te houden.

Van:IEEJEBENeminvws.nl>

Verzonden: vrijdag 26 maart 2021 15:53

nar:IEE) SCE cc;EI)EXERo inv
Onderwerp: RE: informeren bij politiek gevoelige aanvragen exportvergunningen

Heeft de Commissie zich ook al uitgesproken over die shipment voor Argentinié?

Ik zou dat wel graag bevestigd zien voor het wordt afgerond.

Net Europese Raad achter de rug en dit dossier is te gevoelig om iets te laten lopen zonder afstemming.

Groet,

Verzonden: vrijdag 26 maart 2021 15:23

minvws.nl>

A @minvws.nl>

Onderwerp: RE: informeren bij politiek gevoelige aanvragen exportvergunningen

Beste

Dank voor de bevestiging.
Contact verliep bij VWS tot nu toe via

=IEEE. [k heb af en toe ook contact met[IEEE
Bij BZ informeerde ik

lk wacht de terugkoppeling af van de regiegroep.

lk wil je met deze mail ook direct informeren over de casus van de COVAX-levering voor Argentinié die woensdag is tegengehouden

op Schiphol.

IGJ heeft inmiddels aangegeven richting de douane dat wij op grond van de verordening geen aanleiding zien de zending langer

vast te houden.

BER: later vandaag nog een bericht met onderstaande strekking richting beide ministers sturen.
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Nadere informatie

De I1GJ heeft per mail, van één van de directeuren van GAVI (de wereldwijde vaccinatiealliantie), de bevestiging gekregen dat het

om een COVAX-levering gaat. Daarmee valt deze zending onder de uitzondering van art.1 lid9c in de verordening die betrekking

heeft op:

c) uitvoer van goederen die zijn aangekocht of geleverd via Covax, Unicef en PAHO, met als bestemming een ander aan Covax

deelnemend land;

Afstemming met de Europese Commissie

De IG] heeft vanaf het begin van deze casus afstemming gezocht met de Europese Commissie. De bevestiging van de GAVI-

directeur dat het gaat om een COVAX-levering is ook rechtstreeks gedeeld met de Europese Commissie. Vanuit GAVI is er ook

vandaag nog extra informatie over de aanvraag naar de Commissie gestuurd. IGJ heeft met de Commissie besproken dat IGJ op

grond van de verordening geen aanleiding meer ziet om deze zending langer vast te houden. De EC heeft aangegeven de beslissing

aan de IGJ over te laten.

Vervolg

IGJ heeft aan de douane aangegeven dat deze zending valt onder een uitzonderingsgrond in de verordening. Het is aan de douane

om de zending door te zetten.

Verzonden: donderdag 25 maart 2021 22:20

} @minvws.nl>

Onderwerp: RE: informeren bij politiek gevoelige aanvragen exportvergunningen

Dank voor je e-mail en snelle actie.

Het klopt dat de gevoelige aanvragen via mij kunnen lopen en ik het kanaal naar BZ zal zijn. Kun je mij even laten weten wie binnen

VWS jullie formeel informeerden?

lk zal je nog terugkoppelen over de uitkomsten van de regiegroep.

Hartelijke groet,

Verzonden: donderdag 25 maart 2021 21:47

aan:IGEN BEEN inv.
Onderwerp: informeren bij politiek gevoelige aanvragen exportvergunningen

Dag ERR

Eerder vandaag hebben we elkaar telefonisch gesproken.
We hebben besproken dat IG] via jou de regiegroep zal informeren over gevoelige aanvragen voor exportvergunningen.

Besprak dit na ons gesprek ook nog even met [JEEECI. zij vond het positief dat we nu via 1 kanaal kunnen communiceren

om jullie op de hoogte te houden.

Ter check: dat betekent dat we de communicatie hierover voortaan via jou kunnen laten lopen, en andere collega’s van VWS en

BZ via jou op de hoogte worden gehouden?

Ik ben benieuwd naar de uitkomsten van het overleg morgen over hoe de regiegroep wordt ingestoken!

Vriendelijke groet JERE
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